

# Nursery Newsletter



**23rd February 2018**

This week following the Chinese New Year celebrations last weekend we found out a little bit more about how Chinese New Year is celebrated. The children who had been to see the celebrations in town started our discussion off brilliantly. We discovered which animal the year the children were born in is named after, after listening to the story of the 12 animals who raced across the river. We made Chinese lanterns which gave staff the opportunity to assess the children's cutting skills whilst also demonstrating our counting skills and knowledge of length. To make the lantern we needed 8 strips and to decorate a short and a long length of ribbon was needed. We watched a powerpoint which told us how the New Year is celebrated and listened to stories which gave us more information. We discovered that the colour red is a lucky colour.

We had our first outing on the school minibus to the Fisheries on Lister Drive. A big thanks to Emma from St. Anne's Church for finding time in her busy schedule to take us. Hopefully we will be doing a visit each week so all children will have the opportunity to take part. The minibus only seats 12 children which we explained to all the children but everyone will have a turn. The children's behaviour was excellent and a member of staff at the Fisheries commented that they couldn't believe how young the children were and yet so sensible. We are thinking about getting some fish to keep in the Nursery so the last group to go will buy and bring back. We surveyed all the children and staff on the most wanted pet and dogs came out on top by both the morning and afternoon children. We read a big book called "My Pet". Ask your child to tell you what it was about. Can they remember all the animals in the book? (spider, cat, frog, parrot, dog and bat). Can they remember the animals which rhymed with each other?

World Book Day is Thursday 1st March. Children can come to school dressed as a book character or in their own clothes and bring to Nursery their favourite book from home. Mrs Riley is thinking she may be a pirate, Mrs Eley a witch and Miss Cosgrove, Jessie the cowgirl from Toy Story. On this day it is also Family Event day so please if you can "stay and play" when you drop off that would be great. We understand some parents have work commitments so child minders are welcome to stay or grandparents. If you have younger children they are also welcome. Times are 8:45am-9:15am/12:15pm-12:45pm.

Nursery Staff

2018年2月23日

上周中国新年庆祝活动后的这个星期,我们发现了一些关于中国新年的庆祝方式。那些去过镇上庆祝活动的孩子们开始了我们的讨论。我们发现了孩子出生的那一年的名字,在听了12只在河对岸赛跑的动物的故事之后。我们制作了中国灯笼,让员工有机会评估儿童的切割技巧,同时也展示了我们的计数技巧和知识长度。为了使灯笼,我们需要8条,并装饰短,长的丝带是需要的。我们看了一个 powerpoint,告诉我们新年是如何庆祝的,并听取了一些故事,给了我们更多的信息。我们发现红颜色是一种幸运的颜色。

我们第一次在校车上郊游,到了李斯特的渔场。很大的感谢艾玛从圣安妮教堂找到时间在她繁忙的时间表,以采取我们。希望我们每周都会去参观,这样所有的孩子都有机会参加。这辆小巴只给12孩子让座,我们向所有的孩子们解释过,但是每个人都有一个转弯的时候。这些儿童的行为非常出色,渔业工作人员的一名成员评论说,他们无法相信孩子们有多年轻,但却如此明智。我们正在考虑让一些鱼留在托儿所,所以最后一组去买和带回来。我们调查了所有的儿童和工作人员在最想要的宠物和狗的顶部由上午和下午的孩子。我们读了一本叫做"我的宠物"的大书。让你的孩子告诉你这是怎么回事。他们能记住书里所有的动物吗?(蜘蛛,猫,青蛙,鹦鹉,狗和蝙蝠)。他们能记住那些押韵的动物吗?

世界读书日是星期四3月1日。孩子们可以穿成书的角色或者穿着自己的衣服来学校,把他们最喜欢的书从家里带到托儿所。莱利太太认为她可能是个海盗,埃利太太是个女巫,科斯格罗夫小姐,杰西是玩具故事的女牛仔。在这一天,它也是家庭事件日,所以请如果你可以"留下来玩",当你下车,这将是伟大的。我们了解一些家长有工作承诺,所以儿童看护人欢迎留下来或祖父母。如果你有年幼的孩子,他们也欢迎。时代是 8:45am-9:15am/12:15pm-12:45pm。

23 februarie 2018

În această săptămână după festivitățile de anul nou chinezesc weekend-ul trecut am aflat un pic mai mult despre modul în care anul nou chinezesc este sărbătorit. Copiii care au fost pentru a vedea festivitățile în oraș a început discuția noastră off strălucit. Am descoperit care animal în anul în care copiii s-au născut în este numit după, după ce a ascultat povestea a 12 de animale care au concurat peste râu. Am făcut felinare chinezești, care a dat personalului posibilitatea de a evalua abilitățile copiilor de tăiere în timp ce, de asemenea, demonstrează abilitățile noastre de numărare și cunoștințele de lungime. Pentru a face lanternă am nevoie de 8 benzi și pentru a decora un scurt și o lungă lungime de panglică a fost nevoie. Am urmarit un PowerPoint care ne-a spus de anul nou este sărbătorit și a ascultat povesti care ne-a dat mai multe informații. Am descoperit că culoarea roșie este o culoare norocoasă.

Am avut prima noastră excursie pe microbuz școlar la pescuit pe Lister Drive. Un mare mulțumiri pentru Emma de la St Anne ' s Church pentru a găsi timp în programul ei ocupat să ne ia. Sperăm că vom face o vizită în fiecare săptămână, astfel încât toți copiii vor avea posibilitatea de a lua parte. Minibus locuri doar 12 copii pe care le-am explicat tuturor copiilor, dar toată lumea va avea un viraj. Comportamentul copiilor a fost excelent și un membru al personalului de la pescuit a comentat că nu au putut crede cât de tineri au fost copiii și totuși atât de sensibil. Ne gândim la obținerea unor pești pentru a menține în pepinieră, astfel ultimul grup pentru a merge va cumpăra și aduce înapoi. Am cercetat toți copiii și personalul de pe animalul de companie cel mai dorit și a ieșit pe partea de sus de către ambele dimineața și după-amiază copii. Am citit o carte mare numita "animalul meu de companie". Roagă-ți copilul să-ți spună despre ce e vorba. Pot să-și amintească toate animalele din carte? (Spider, pisică, broască, papagal, câine și liliac). Pot să-și amintească animalele care s-au rimat unul cu celălalt?

Ziua mondiala a cartii este joi, 1 martie. Copiii pot veni la școală îmbrăcați ca un personaj de carte sau în haine proprii și să aducă la pepinieră cartea lor preferată de acasă. Dna Riley se gândește că ar putea fi un pirat, dna Eley o vrăjitoare și domnișoara Cosgrove, Jessie, fata din povestea jucăriilor. În această zi este, de asemenea, ziua evenimentului de familie, astfel încât vă rugăm să dacă puteți "ședere și să se joace", atunci când drop off că ar fi grozav. Am înțeles unii părinți au angajamente de lucru, astfel încât copiii minders sunt binevenite pentru a rămâne sau bunici. Dacă aveți copii mai mici, acestea sunt, de asemenea, binevenite. Ori sunt 8:45am-9:15am/12:15pm-12:45pm.

Personalul de la creșă